
П Р О Т О К О Л  № 3 

засідання  постійної  комісії  районної ради з  питань 

бюджету, інвестицій та соціально-економічного розвитку 

 

 

                                                                        Дата  проведення: 23.12.2015 року  

                                                                                                 Час  проведення:  15.00 

                                                    Місце  проведення: м.Чернігів, 

  вул. Шевченка,48 малий зал 

Присутні: 
Пономаренко М.Д. – голова  постійної  комісії  з  питань  бюджету, інвестицій 

та соціально-економічного розвитку. 

 

Мацерук Л.Т. – секретар постійної  комісії  з  питань  бюджету, інвестицій та 

соціально-економічного розвитку. 

 

Члени  комісії: 

Школа І.М., Шостак А.М., Ярош В.М. 

 

Відсутні з поважних причин: 

 Ланько В.О., Куйбіда С.І. 
 

 Запрошені: 

Ларченко О.М. – голова районної ради; 

Потапенко Л.І. – начальник фінансового управління Чернігівської 

райдержадміністрації; 

Мальцева Л.П. – спеціаліст І категорії організаційного відділу виконавчого 

апарату районної ради; 

Маханькова Т.М. – начальник  відділу освіти районної державної адміністрації; 

Шевченко Т.О. – директор Олишівської ЗОШ І-ІІІ ст. 

 

П О Р Я Д О К   Д Е Н Н И Й: 

1. Про внесення змін до розпису районного бюджету на суму субвенцій з 

Серединського, Кархівського та  Іванівського сільських бюджетів.   

    Доповідає Потапенко Лариса Іванівна  

 - начальник фінансового управління    

Чернігівської районної державної 

адміністрації 

 

2. Про внесення змін до розпису районного бюджету на суму субвенції з 

Ведильцівського сільського бюджету. 

    Доповідає Потапенко Лариса Іванівна  

 - начальник фінансового управління    

Чернігівської районної державної 

адміністрації 

 



1. Слухали: Потапенко Л.І. -  начальника фінансового управління районної 

державної адміністрації «Про внесення змін до розпису районного бюджету на 

суму субвенцій з Серединського, Кархівського та  Іванівського сільських 

бюджетів». 

Виступили:  Маханькова Т.М., Шевченко Т.О., Школа І.М. 

Вирішили:    
1.  Погодити внесення запропонованих змін до районного бюджету. 

2. Затвердити  висновок №1 постійної комісії районної ради з питань 

бюджету, інвестицій та соціально-економічного розвитку від                                 

23.12.2015 року   (додається).  

Голосували: «за» дані рекомендації – одноголосно. 

 

2. Слухали: Потапенко Л.І. -  начальника фінансового управління районної 

державної адміністрації «Про внесення змін до розпису районного бюджету на 

суму субвенції з Ведильцівського сільського бюджету». 

Виступили:  Маханькова Т.М. 

Вирішили:    
1.  Погодити внесення запропонованих змін до районного бюджету. 

2. Затвердити  висновок №2 постійної комісії районної ради з питань 

бюджету, інвестицій та соціально-економічного розвитку від                     

23.12.2015 року  ( додається).  

Голосували: «за» дані рекомендації – одноголосно. 

 

 

 

Голова постійної  комісії                                                          М.Д.Пономаренко 

 

Секретар постійної комісії                      Л.Т.Мацерук 
 


